
Protokoll styrelsemöte Hummelstads vatten-och 

avloppsförening 20210228 
Närvarande: Kåke Bäckmark, Carin Skoog, Mattias Möllervärn, Bernt Johansson, Allan 

Halvarsson, Kent Mohlin samt Anders Bäckmark 

1.   Mötet öppnades 

2.   Dagordningen godkändes 

3.   Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

4.   Bernt valdes till justerare 

5.   Ekonomin är okej. Föreningen har ca 79 000 kronor  

  samt 45 000 som är avsatta till framtida underhåll. Vi har fått 

                     ersättning för den skadade ledningen. Styrelsen beslutade att 

                     årsavgiften för 2021 är oförändrad; 5 000 kronor i 

                     avloppsavgift och 1 200 kronor i vattenavgift. 

6.   Reningsverket har fungerat bra. Kåke skriver en rapport till 

  kommunen. Ny anläggningsskötare ska väljas på årsmötet. 

7.   Vattenverket är okej. Styrelsen beslutade att vi ska göra en 

  vattenanalys. 

8.   Det finns flera nya fastighetsägare. 

9.   Den återkommande punkten med automatikskåpet verkar 

  äntligen få ett lyckligt slut. Styrelsen beslutade att ge 

  Ellatel AB i uppdrag att sätta dit ett nytt skåp och få det att 

  fungera. 

10. På grund av rådande restriktioner beslutade styrelsen att 

  skjuta  på stämman tills det är möjligt att genomföra den 

  utomhus eller inomhus. 

11.  Presentationsskriften gick vi igenom och föreslog några 

ändringar. Vi tittar på den på nästa möte. 

12.  Styrelsen beslutade att genomföra arbetsdagar: 

30/5 samt 17/10 klockan 10:00 

13.  Beslutades att köpa en förlängningsslang till 

högtryckstvätten så att den räcker till så att alla medlemmar 

kan låna den vid behov. 

14.  Nästa styrelsemöte blir den 28/3 kl 16:00 i fritidsgården. 

15.  Mötet avslutades. 

 

Carin Skoog…………………………………….. 

 

Bernt Johansson……………………………………… 


